## Bryant Middle School



March 20, 2017

Learning

Dear Bryant Parents and Guardians,

We hope this letter finds you in good health. On March 22nd, we will be hosting Parent? Teacher (P/T) Conferences from 3:30 - 6:30 p.m. Communication between school and parents is vital in your child's academic success. In order to ensure we are providing valuable information to address your child's needs, we would like to share the following information to our families regarding conferences:

- P/T Conferences are open for all parents, however, teachers will not be able to meet with
  every parent due to time constraints. Some teachers have pre-scheduled conferences and
  will follow a set schedule. If you would like to meet with a teacher and that teacher is not
  available, you will be contacted to set up another time to meet.
- Report cards will be available to parents during P/T Conferences and can be picked up
  at the school by a parent. Report cards that have not been picked up will be sent home
  with students the following day. Some report cards will be mailed to parents if that
  student is failing any of their classes.
- Conferences will be scheduled every 10 minutes in an effort for teachers to meet with as many parents/guardians as possible.
- Many teachers will meet with students using a team approach or may use a student-led model. If you would like to meet individually with one of your child's teachers, you may need to schedule a time other than on the evening of P/T Conferences.

At Bryant, the education of your child is one of the most important goals we share together. We feel your time to meet personally with your son or daughter's teacher to discuss academics and behaviors is key to ensure a successful end to this year. The number of conferences scheduled necessitates a rather tight scheduling situation. If you cannot keep the scheduled appointment, please contact your son/daughter's teacher. Lastly, further pertinent information may be sent home directly to you by your child's teacher to help you prepare for a successful meeting.

We look forward to meeting with parents during Parent Teacher Conferences on Wednesday, March 22nd. Feel free to contact one of us if you need additional information.

Yours In Education, Mr. Denison, Principal Mrs. Turfe, Assistant Principal

Derborn Public Schools accept a parent's assertion that he or she needs language essistance without requiring additional corroboration. For free help with understanding the content of this document, please call the Student Services office 277,000 for translation/interpretation Assistance.

27,000 א מון היי של היי ש

أولياء أمور و اوصياء اعدادية براينت القانونيين الكرام،

نامل أن تصلكم رسالتنا هذه وأنتم بأتم صحة و عافية. سيتم عقد اجتماع الأهالي والمعلمين يوم 22 آذار 2017 من الساعة 3:30 م إلى الساعة 6:30 م. إن التواصل الدائم بين المدرسة و البيت عنصر جوهري لنجاح الطالب الاكاديمي. لذا ومن أجل ضمان تزويدكم بمعلومات قيمة نلبي فيها حاجات الطلاب الأكاديمية نود أن نشارككم هذه المعلومات المهمة حول الاجتماع:

- إن اجتماع الاهالي والمعلمين هو لجميع الأهالي، لكن و بالرغم من ذلك ، و لضيق الوقت ، لن يتمكن المعلمين من اللقاء بجميع الأهالي. لدى بعض المعلمين جدول مواعيد مسبق ويتبعونه. إذا رغبت بالاجتماع مع أحد المعلمين و لم تسنح لك الفرصة سيتم الاتصال بك من أجل تحديد موعد آخر.
  - يمكن للأهالي فقط أخذ تقرير علامات الطالب المتوفرة خلال هذا الاجتماع. سيتم إرسال تقرير العلامات التي لم يتم اخذها شخصياً من المدرسة مع الطالب إلى البيت في اليوم التالي. كما سيتم إرسال تقرير علامات الطلاب الراسبين في أي من المواد عبر البريد.
    - ستتم جدولة الاجتماعات لمدة 10 دقائق لكل اجتماع في محاولة لتوفير أكبر قدر من الوقت للمعلمين للالتقاء بأكبر عدد من الآباء/الأوصياء .
- سيجتمع العديد من المعلمين مع الطلاب متبعين نهج الفريق أو طريقة قيادة الطالب نفسه للحوار و المناقشة. إذا كنت ترغب في الاجتماع بكل معلم على حدى فقد تحتاج إلى جدولة موعد جديد في يوم مختلف عن يوم الاجتماع.

في براينت، تعليم طفلك هو أحد أهم الأهداف التي نتشاركها معا. ونشعر بأن الاجتماع شخصيا مع معلم/ة ابنك أو ابنتك لمناقشة الوضع الأكاديمي والسلوكي هو المفتاح لضمان التوصل إلى نهاية ناجحة لهذه السنة. أن وقت الاجتماع محدد جداً و بالكاد يتسع لمعظم الأهالي لذا نرجو منكم إن لم تتمكنوا من الالتزام موعدكم مع المعلمين ابلاغهم بأقرب فرصة . و أخيرا، يمكن إرسال المعلومات المنزل مباشرة من قبل معلم طفلك للمساعدة في التحضير لعقد اجتماع ناجح.

نحن نتطلع إلى الاجتماع معكم خلال اجتماع الاهالي والمعلمين" يوم الأربعاء، 22 آذار/مارس 2017. لمزيد من المعلومات نرجو أن لا تترددوا في الاتصال بنا.

شركائكم في التعليم المدير السيد دينسن نائبة المدير السيدة طرفة